

Referat af AFDELINGSBESTYRELSESMØDE D. 3.6.2020 kl. 18.00

Indkaldte: Bitten, Ingrid, Käte, Peter, Flemming, Kim, og Dan

Afbud: Dan

	Valg af ref./dir.	Bitten/Peter
1	Til og fra driften Status på punkterne	<p>@Dan Vi har følgende spørgsmål</p> <ul style="list-style-type: none">- Budget til jubilæumsfest Vi ønsker at bruge de kr. 100.000 der i budget 2020 er afsat til jubilæum til ekstra opretning af fliser. Så skal vi ikke lægge ekstra budget af til fliser i 2021, men der imod afsættes kr. 60.000 til en ny jubilæumsfest i 2021.- Hvornår starter opretning af fliser- Hvornår starter arbejdet med Lagur anlægget- Fældning af træet ved beboerhuset efter aftale med Pernille- Udskiftning af skraldespande efter aftale med Pernille (markvandningsnotat)- Vi ønsker at udskifte de ophængte skraldespande i bebyggelsen til lukke skraldespande (som den ved beboerhuset)- Hvad er udsigten til at molokkerne på den store p-plads bliver skiftet til samme system som de nye.- Hvor går I i gang med at etablere det nye cykelstativ- Vi vil gerne have sat budget af i DV planen til tagrende rensning hvert år i hele bebyggelsen- Vi ønsker en pris for hvad det vil koste hvis afdelingen skal betale for klipning af hækken v. højhuset (på vaskeri siden) klipning udvendig og i højden. BB skal selv passe hækken indvendig. Bestyrelsens forslag til bb møde- Vi ønsker at der gøres noget ved boligen nr 179. Vi vil ikke finde os i at haven både foran og bag gror til. Der SKAL ske noget. Vi får en del klager fra beboerne der ikke forstå at haven får lov til at se sådan ud og uden at der sker noget.- Hvornår starter arbejdet med materialegården- Hvornår sker der noget med vores belysningsprojekt <p>Generelt mangler vi information på hvad der sker i afdelingen Feks. Hvorfor var en side af p-pladsen spærret den 18. maj?</p> <p>Vi kan godt godkende ydelsesaftalen for 2021 Og med vores rettelser indarbejdet godkender vi DV-planen</p>

